

5D4N The Best Of HuaHin & Bangkok



Tourcode: BKKHH5

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel used or Similar (All hotel ratings are based on local Thailand standard)
1		→	Thai Set	HUAHIN 4★ dusicD2 Hotel / 4★ G Hotel Resort
2	In Hotel	Thai Chinese + Pig Trotters	Thai Set + Tom Yum Kung	
3	In Hotel	Seafood Delight + Curry Crab Meat	Japanese Buffet	BANGKOK 4★ Avani Atrium Hotel / 4★ Eleven Hotel
4	In Hotel	MK Thai Style Steamboat	Own Expenses	
5	In Hotel	Own Expenses	→	

HIGHLIGHTS:

- * HuaHin Swiss Sheep Farm
- * Camel Republic
- * The Venezia + 4D Theatre + Blu Port Shopping Plaza
- * Maeklong Railway Market
- * ASIATIQUE
- * Artist Village

Day 1: Singapore → Bangkok ~ Cha Am Hua Hin ~ Camel Republic ~ Swiss Sheep Farm ~ HuaHin Night Market

Upon arrival at Suvarnabhumi Airport, you will meet our representative and embark journey to Hua Hin - **[Camel Republic]** Moroccan-inspired amusement park & zoo featuring rides, animal encounters & a 4D theater, there are also shops and souvenir shops with innovative restaurant. Continue proceed to **[Swiss Sheep Farm]**. In place of the ancient dream of those who seek it. Come in contact with the atmosphere of a farm in a valley surrounded by the love that surrounds you with warmth, style European country. After dinner, proceed to **[Hua Hin Night Market]** for a fascinating insight into Thailand and the way Thais like to live.

Day 2: Wat Huay Mongkol ~ Artist Village ~Venezia Hua Hin + 4D Theater Blu Port Shopping Plaza

After breakfast, visit the **[Wat Huay Mongkol]**, a Buddhist temple home to the world's largest statue of Luang Phor Thuad, a legendary southern Thai monk revered for his enlightenment and ability to perform miracles. After lunch, then continue a **[Artist Village]** is Hua Hin's original arts centre and includes large galleries of arts and antiques, artist studios, a coffee and gift shop. Continue to explore **[Venezia Hua Hin]** a theme entertainment village inspired by Venice. You can find replicas of St. Mark Square, Bell Tower, Grand Canal in length over 200m and many more. Complete you day with a picturesque landscape before returning to hotel to rest.

Day 3: Cha Am Hua Hin ~Ampawa Temple ~Maeklong Railway Market ~Bangkok ~Gems Gallery Outlet ~Four Face Buddha ~ ASIATIQUE The Riverfront

[Ampawa Temple], is famous for the small chapel that is completely enclosed within the roots of a banyan tree called Bot Prok Po. It is almost like the tree itself is the pillars of the temple and that without the roots the chapel would fall down. Visit the **[Maeklong Railway Market]**, one of the largest fresh seafood markets in Thailand, and is centred on the Maeklong Railway's track. Whenever a train approaches, the awnings and shop fronts are moved back from the rails, to be replaced once the train has passed. Transfer to Bangkok. After lunch, praying at **[Four Face Buddha]** own expenses at Erawan Shrine. Continue to **[ASIATIQUE]** mega open air mall with riverview and "festival market" concept.

Day 4: Chao Phraya River Cruise ~Wat Arun Temple ~Leather Product Outlet ~JJ Market ~OrTohKor Famous Fruits Market ~ Platinum Shopping Plaza

[Chao Phraya River], a river of Thailand formed by the Nan and Ping Rivers and flowing about 225 km (140 mi) southward past Bangkok to the Gulf of Thailand. After lunch, continue **[Wat Arun Temple]**, named after the God of Dawn (Aruna) and in honour of the literal and symbolic founding of a new Ayuthaya. Shopping stop at **[Platinum Shopping Plaza]**, **[Leather Product Outlet]**, **[JJ Market]** and **[Or Toh Kor Famous Fruits Market]**.

Day 5: Bangkok → Singapore

Transfer to airport for your flight back to Singapore with fond memories of a wonderful holiday with us!

BKKHH5_16JUL2022/HN



6533 1788



Enquiries@hongthai.com.sg

Note:

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated on above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice. Please refer the TERM & CONDITIONS.
3. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size.
6. Tour is fully conducted in Mandarin.
7. Top with sleeve and bottom below knee is recommended for Temple visit.

5 天 “泰” 爱华欣*曼谷游



天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级 (酒店星级评价均以泰国当地为标准)
1		→	泰式套餐	华欣 4★ dusitD2 Hotel/ 4★G Resort
2	酒店内	中泰料理 + 酱汁猪蹄	泰式套餐 + 东炎酸辣虾汤	
3	酒店内	海鲜餐 + 香辣咖喱螃蟹肉	日式自助餐	曼谷 4★Avani Atrium Hotel / 4★Eleven Hotel
4	酒店内	MK 泰式火锅	自费	
5	酒店内	自费	→	

行程亮点：

- * 华欣小瑞士绵羊牧场
- * 华欣骆驼共和国主题公园
- * 华欣小威尼斯 + 4D 剧场
- + 以海洋码头造景的 Blu Port 购物广场
- * 美功铁道市场
- * ASIATIQUE 跳蚤市场
- * 华欣艺术村

第一天：新加坡 → 曼谷 - 华欣 ~ 骆驼共和国主题公园 ~ 小瑞士绵羊牧场 ~ 华欣夜市

于樟宜机场，乘搭客机飞往泰国首都-曼谷。抵达后，由本公司代表迎接及前往泰国中部海滨小镇-华欣。开始华欣之旅。【**骆驼共和国主题公园**】摩洛哥风格的游乐园和动物园，设有游乐设施和 4D 剧院，还有商店和纪念品商店以及创新餐厅。【**小瑞士绵羊牧场**】以瑞士欧洲环境装修设计的绵羊牧场。在这暖暖的欧式风格的农场气氛里，让人瞬间犹如置身在浪漫的童话世界里。晚餐后，来逛逛具有浓浓的生活韵味的【**华欣夜市**】，体验泰国的民俗风情。

第二天：大佛寺 ~ 艺术村 ~ 华欣小威尼斯+ 4D 剧场 ~ Blu Port 购物广场

早餐后，前往庄严，香火鼎盛的【**大佛寺**】。寺内供奉的是泰国当地很有名的高僧，龙普拓。这位二百多年前的高僧，应为显灵而名气越来越大，到寺内可见民众轮流贴金箔的盛况。继续前往【**艺术村**】是华欣最初的艺术中心，包括大型艺术和古董画廊、艺术家工作室、咖啡厅和礼品店。【**华欣小威尼斯**】以威尼斯的风情及运河打造整个购物中心。这里可以找到圣马克广场，大钟楼，大运河和多样化娱乐等等。【**Blu Port 购物广场**】以海洋码头造景，打造一个爱拍照游走的购物广场。

第三天：树中庙 ~ 美功铁路市场 ~ 珠宝工厂 ~ 四面佛 ~ ASIATIQUE 跳蚤市场

【**树中庙**】供奉著佛祖，是泰国十大灵验庙宇之一，据说西元 1765~1767 年暹罗之战缅甸终结了泰国大城王朝，当时还是将军的郑信来此祈祷祝愿，不尽将缅甸军打回老家去，也后继建立了新的王朝，吞武里王朝。之后，到【**美功铁路市场**】是一个泰国小镇的传统市场，最大的特色就是摊贩们紧贴着铁轨两旁摆摊，铁路就是市场的一部份，当火车鸣笛响起，摊贩们不慌不忙地收拾，接著火车慢慢地通过，然後摊贩又若无其事地恢复原状继续营业，这前后不到五分钟的奇特景象，吸引了无数的观光客前来美功铁道市场。抵达曼谷后，接着到著名的【**四面佛**】参拜。之后，前往曼谷最新；全亚洲最大的【**ASIATIQUE 跳蚤市场**】。

第四天：昭披耶河 ~ 郑王庙 ~ 皮质工厂 ~ JJ 市场 ~ Or Toh Kor 著名水果市场 ~ Platinum 商场

【**昭披耶河**】，是泰国河由南及平河形成流动约 225 公里 (140 英里) 向南过去曼谷到泰国湾。【**郑王庙**】供奉的是印度教中黎明神，郑王，是泰国规模最大的大乘舍利式塔。郑王庙丰富的历史文化，是孟库国王时代最令人赞叹的文化遗产，也是昭披耶河畔最古老的建筑。参观人数最多的寺庙，郑王庙的建筑特色和人文历史，更是来到泰国曼谷旅游的民众不可不去的景点之一。前往【**Platinum**】商场，【**皮质工厂**】，【**JJ 市场**】以及【**Or Toh Kor 著名水果市场**】购物。

第五天：曼谷 → 新加坡

早餐后，于指定时间集合，乘搭豪华客机飞返家园。祝你有个愉快的假期！

康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

6533 1788

Enquiries@hongthai.com.sg

备注：

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社之安排为准。
3. 所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。
4. 若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据
5. 房间是根据酒店的分配，康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
6. 团体全程将以华语讲解。
7. 入庙参观者必须衣着整齐。着装不可短于膝盖上，穿着以有袖为好。

BKKHH5_16JUL2022_HN